
RAZPRAVA O DOKUMENTIH ZA 9. KONGRES SLOVENSKIH SINDIKATOV

Večja vloga sindikata
Člani občinskega sveta Zveze sindikatov Slovenije

in delegati za 9. kongres so na skupni seji ocenili
potekjavne razprave ter strnili pripombe na kongre-
sne dokumente.

Iz poročila, ki ga je podal
Vladimir Tkalec, predsednik
komisije za spremljanje pote-
ka javnih razprav, je razbrati,
da je bila akcija zelo široko
zastavljena. O resoluciji so
razpravljali skoraj po vseh os-
novnih organizacijah sindika-
ta, v razpravah pa je aktivno
sodelovalo okrog 50 odstot-
kov članov. V organizaciji Ob-
činskega sveta Zveze sindika-
tov Ljubljana Center je bilo
pripravljenih več tematskih
razprav in razprav v okviru
konferenc OOS.

Razpravljali so o položaju
delavcev energetike, o prido-
bivanju dohodka in svobodni
menjavi dela v časopisno in-
formativni dejavnosti (žal je
bila ta razprava na ravni pred-
sedstva konference OOS Ra-
dia in televizije in je potekala
brez predstavnikov časopisne
in informativne dejavnosti).

Delavci GP Tehnika in Slove-
nija ceste so razpravljali o
vplivu dodatkov na osebne
dohodke v gradbeništvu.
Mestni svet Zveze sindikatov
je proučeval povezovanje pro-
izvodnje s trgovino, predvide-
na pa je tudi razprava o polo-
žaju gostinstva in turizma ter
o vzrokih nizke akumulativ-
nosti. Člani izvršnih odborov
osnovnih organizacij sindika-
ta kulturnih institucij in pred-
stavniki Občinskega sveta
zveze sindikatov Slovenije
Ljubljana Center pa so govo-
rili o družbenem in življenj-
skem standardu delavcev v
kulturi, z vidika svobodne
menjave dela. O tem in o živ-
ljenjskih in delovnih razme-
rah delavcev v zdravstvu je
bilo več razprav v okviru kon-
ference OOS v Kliničnem
centru. Delavci v finančnih
organizacijah pa so proučeva-
li položaj delovnih skupnosti

v zavarovalstvu in odnos do
organov upravljanja.

Skupaj je bilo okoli 130 jav-
nih razprav, 70 osnovnih orga-
nizacij pa je poslalo pismene
pripombe in poročila na ob-
činski svet ZSS Ljubljana
Center.

Veliko pripomb je bilo tudi
na čas za javne razprave, saj je
ravno v občini Center veliko
kulturnih ustanov in delavcev
v izobraževanju, tako da zara-
di počitnic in dopustov raz-
prave niso bile zaključene v
določenem roku in nekatere
še potekajo.

Pripombe na poročilo o de-
lu Zveze sindikatov Slovenije
med 8. in 9. kongresom so bolj
načelne. Poročilo je sicer ob-
sežno, vendar je premalo
opremljeno s konkretnimi po-
datki. Največ pripomb je bilo
na sklepe in nekaj tudi na
osnutek statuta. Pismene pri-
pombe bodo posredovali ko-
misiji za pripravo kongresnih
dokumentov. Delegati pa bo-
do po posameznih področjih
pripravili diskusije za delo v
komisijah in za plenarni del
kongresa. s.j.


